To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG.

ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES

Date: 05-04-2023 01:53:39 PM

Subject: Company's opinion on the aforementioned

auditor's report

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 05-04-2023 01:53:39

الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات

Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Al-Abassi & CO an Independent Member of Moore Stephens International Limited as follows:- نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Al-Abassi & CO an Independent Member of Moore كما يلى:-

نوع التقرير: تحفظ Type of Report: Qualified

رأي الشركة: Company's opinion:

Referring to the reservations of the company's auditors (Al-Abbasi and Co.), which were included in his report, the company's opinion, and the procedures taken by the company:

- 1. Regarding the non-consolidation of the financial statements of the subsidiary company (Ammman General Company for Industry and Marketing), we inform you that Amman General Company for Industry and Marketing (as an investment company) owns stakes in foreign companies (Syria and Lebanon), all of which have been inactive since 2011, and due to the non-establishment of these companies The company is working on issuing audited budgets, it was not possible to issue budgets for the Oman company, and therefore its accounts were not consolidated with our accounts, and the company took an allowance for the full value of the investment.
- 2. With regard to receivables receivables and receivables of related parties, our company has taken provisions of approximately 88% of the original receivables (most of which are receivables from companies outside Jordan). Legal and professional
- 3. With regard to not providing the auditor with annual bank approvals for the year 2022, the company has made bank settlements for all banks except for one bank, and the board is following up on making a financial settlement with this bank
- 4- With regard to not taking an allowance for the final

اشارة الى تحفظات مدققي حسابات الشركه السادة (العباسي وشركاه) التي وردت ضمن تقريره وراي الشركة والاجراءات التي قامت بها الشركة:

1. بالنسبة لعدم توحيد القوائم المالية للشركة التابعة (شركة عمان العامة عمان العامة الصناعة والتسويق) نعلمكم ان شركة عمان العامة للصناعة والتسويق (كشركة استثمارية) تمتلك حصص في شركات خارجية (سوريا ولبنان)، وجميعها غير عاملة منذ عام 2011، وبسبب عدم قيام هذه الشركات غير العاملة باصدار ميزانيات مدققة ،فقد تعذر اصدار ميزانيات لشركة عمان ولذلك لم يتم توحيد حساباتها مع حساباتنا, وقد قامت الشركة بأخذ مخصص بكامل قيمة الاستثمار.

2. بالنسبة للذمم المدينة وذمم الاطراف ذات العلاقة المدينة ، فان شركتنا قامت باخذ مخصصات بنسبة88 %تقريبا من اصل الذمم (معظمها ذمم على شركات خارج الاردن) وقامت شركتنا برفع قضايا على تلك الشركات وحصلت على احكام قضائية قطعية، ويقوم مجلس الادارة بمتابعة تحصيل الديون بالطرق القانونية والمهنية

3. بالنسبة لعدم تزويد المدقق بالتأييدات البنكية السنوية لعام 2022 فان الشركة قامت بعمل تسويات بنكية لجميع البنوك باستثناء بنك واحد ،ويقوم المجلس بمتابعة عمل تسوية مالية مع هذا البنك

-4 بالنسبة لعدم اخذ مخصص على القرار القطعي الصادرعن القضية المقامة على الشركة من قبل شركة المستثمرون الصناعية والعقارية ، فان الشركة اقامت قضية ضدهم وما زالت منظورة لدى المحاكم .

MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES

decision issued by the case filed against the company by the Industrial and Real Estate Investors Company, the company has filed a case against them and it is still pending before the courts.	
Date of auditor's report: 15-03-2023	تاريخ تقرير المدقق: 15-03-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi